
     

  

ΕΡΩΤΗΣΗ - Α.Κ.Ε.

Αθήνα, 30-4-2020

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος,  Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κο Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΑΝΕΜΟΓΕΝΝΗΤΡΙΩΝ ΣΤΗ ΝΟΤΙΑ ΕΥΒΟΙΑ»

Κύριε Υπουργέ,

Στις 9 Απριλίου 2020, η Ρ.Α.Ε αποφάσισε την χορήγηση άδειας παραγωγής ηλεκτρικής
ενέργειας σε Αιολικό Σταθμό, ισχύος 165 MW, με την τοποθέτηση 66 ανεμογεννητριών
στον Δήμο Καρύστου,  24 εκ των οποίων θα εγκατασταθούν στο Νημποριό και  στην
γύρω περιοχή, ενώ η διάρκεια αδειοδότησης προβλέπεται για 25 χρόνια.

Δεδομένων των περιβαλλοντικών επιπτώσεων τυχόν εγκατάστασης  ανεμογεννητριών
στην περιοχή της Καρύστου,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1) Έχει λάβει χώρα περιβαλλοντολογική μελέτη για τις επιπτώσεις στο περιβάλλον και

στην πανίδα στην ως άνω περιοχή λόγω τοποθέτησης και λειτουργίας ανεμογεννητριών;

Αν ναι, έχει εγκριθεί από τον αρμόδιο φορέα;

Παρακαλώ να κατατεθεί το σχετικό έγγραφο

1

Βουλή των Ελλήνων 
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2) Τι  ακριβώς προβλέπεται  για τα έργα θεμελίωσης της ως άνω εγκατάστασης,  που

απαιτούν τεράστιες ποσότητες μπετόν και σιδήρου και τι προβλέπεται για την αποκομιδή

τους από τον ως άνω χώρο, μετά το πέρας της λειτουργίας της ανεμογεννήτριας;

3) Ισχύει ότι, όταν δεν υπάρχει άνεμος και δεν παράγεται ηλεκτρισμός, υπάρχουν κάτω

και  πίσω  από  κάθε  ανεμογεννήτρια  ειδικές  εφεδρικές  εγκαταστάσεις  παραγωγής

ηλεκτρικού ρεύματος, που υποκαθιστούν τις τουρμπίνες;

4) Αυτές οι εγκαταστάσεις παραγωγής ηλεκτρικού ρεύματος χρησιμοποιούν πετρέλαιο ή

ποιο άλλου είδους καύσιμο;

5)  Θα  αυξηθεί  ή  όχι  η  κατανάλωση  σε  πετρέλαιο  ή  άλλο  καύσιμο  για  να  καλυφθεί

ενδεχόμενο  έλλειμμα  ενέργειας  από  τις  τουρμπίνες;  Αν  ναι,  έχει  υπολογισθεί  το

αριθμητικό μέγεθος εκπομπών διοξειδίου του άνθρακα στις περιπτώσεις αυτές και ποιο

είναι αυτό; 

 O Eρωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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